



REGISTERED CHARITIES APPLICATION FOR DESIGNATION AS ASSOCIATED CHARITIES

ORGANISMES DE BIENFAISANCE ENREGISTRÉS DEMANDE DE DÉSIGNATION D'ORGANISMES DE BIENFAISANCE ASSOCIÉS

- For use by registered charities whose charitable aim or activity is substantially the same and who wish to be designated as being associated pursuant to subsection 149.1(7) of the Income Tax Act. For additional information, refer to Information Circular 77-6.
A "charitable foundation" which is granted associated status with another registered charity will not be eligible for designation as a "charitable organization" merely on the basis of such associated status.
Complete Part I or Part II, as applicable, in accordance with the notes explaining the application of each part.
One completed copy of the application is to be forwarded to the Charities Division, Canada Customs and Revenue Agency, Ottawa ON K1A 0L5.

- À l'usage des organismes de bienfaisance enregistrés dont les fins ou les activités de bienfaisance sont essentiellement les mêmes et qui veulent être désignés comme étant associés en vertu du paragraphe 149.1(7) de la Loi de l'impôt sur le revenu. Pour plus de détails, consulter la circulaire d'information 77-6.
Une « fondation de bienfaisance » qui a été reconnue comme étant associée avec un autre organisme de bienfaisance ne sera pas admissible à la désignation d'« oeuvre de bienfaisance » uniquement du fait qu'elle a reçue la désignation d'associée.
Remplir la Partie I ou la Partie II, selon le cas, conformément aux remarques expliquant l'application de chacune des parties.
Un exemplaire dûment rempli de la demande doit être envoyé à la Division des organismes de bienfaisance, Agence des douanes et du revenu du Canada, Ottawa ON K1A 0L5.

PART I

PARTIE I

Note: Applicable to a registered charity that is a national, provincial or regional body (principal charity) and to registered charities that are branches, sections, parishes, congregations or divisions of the principal charity if they all wish to be designated as being associated with each other.

Remarque : S'applique à un organisme de bienfaisance enregistré qui est un organisme national, provincial ou régional (organisme de bienfaisance principal) et aux organismes de bienfaisance enregistrés qui sont des succursales, des sections, des paroisses, des congrégations ou des divisions du principal organisme de bienfaisance, lorsqu'ils veulent tous être désignés comme étant associés les uns aux autres.

Name of Principal Charity - Nom de l'organisme de bienfaisance principal
BN/Registration number - N° d'enregistrement/NE
Address - Adresse
Postal Code - Code postal

We, on behalf of the principal charity, hereby apply to the Minister of National Revenue to designate the principal charity and each of the registered charities listed below as being associated with each other pursuant to subsection 149.1(7) of the Income Tax Act. We certify that each of the registered charities listed below is a branch, section, parish, congregation or division of the principal charity and that the principal charity is acting on behalf of the listed charities to have each of them designated as being associated with the others and with the principal charity.
Au nom du principal organisme de bienfaisance, nous demandons, par la présente, au ministre du Revenu national de désigner le principal organisme de bienfaisance et chacun des organismes de bienfaisance énumérés ci-dessous comme étant associés les uns aux autres en vertu du paragraphe 149.1(7) de la Loi de l'impôt sur le revenu. Nous attestons que chacun des organismes de bienfaisance énumérés ci-dessous constitue une succursale, une section, une paroisse, une congrégation ou une division du principal organisme de bienfaisance et que celui-ci agit au nom des organismes de bienfaisance énumérés pour les faire désigner comme étant associés les uns aux autres et au principal organisme de bienfaisance.
Name of person authorized to sign on behalf of the charity (Print)
Position within the charity
Business Phone No.
Signature
Date
Home Phone No.

Names of Branches, Sections, Parishes, Congregations or Divisions
BN/Registration number
Nom des succursales, sections, paroisses, congrégations ou divisions
Numéro d'enregistrement/NE
R R
R R
R R
R R
R R
R R

If space provided is insufficient list on separate sheet(s)
Si l'espace prévu n'est pas suffisant, utiliser une autre feuille

See reverse
Voir au verso

